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Jacek (prowadzący):
Cześć wszystkim! 
Dziś mamy wyjątkowy odcinek, w którym porozmawiamy o zielonej
modzie i tym, jak można przekształcać stare ubrania w nowe, stylowe
kreacje. 
Naszym gościem jest Ignacy, założyciel startupu, który specjalizuje się
w tworzeniu ubrań z używanych tkanin. Ignacy, opowiedz nam, jak
wpadłeś na ten pomysł?

Ignacy:
Cześć! 
Dziękuję za zaproszenie. 
Pomysł zrodził się z frustracji, kiedy zauważyłem, ile ubrań jest
wyrzucanych każdego roku. 
Miałem świadomość, jak wielki ślad węglowy zostawia przemysł
odzieżowy, więc postanowiłem działać.
Nasz startup zbiera stare ubrania, przetwarza je i tworzy z nich nowe
kolekcje. Chcemy pokazać, że moda może być zarówno stylowa, jak i
ekologiczna.

Jacek (prowadzący):
To brzmi niesamowicie! 
Ale dlaczego warto przetwarzać stare ubrania, zamiast produkować
nowe z ekologicznych materiałów?
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Ignacy:
To prawda, ekologiczne materiały są coraz bardziej popularne, ale
kluczem jest ograniczenie produkcji nowych rzeczy. 
Każde nowe ubranie wymaga surowców, energii i wody. Zamiast tego,
my dajemy drugie życie ubraniom, które już istnieją. 
Zmniejszamy w ten sposób ilość odpadów tekstylnych i zużycie
zasobów.

Jacek (prowadzący):
A jak wygląda proces przekształcania starych ubrań w nowe?

Ignacy:
Najpierw zbieramy ubrania, które są w dobrym stanie, ale nienoszone.
Sortujemy je, a następnie przerabiamy – czasem tniemy, dodajemy
nowe elementy, zmieniamy fasony. Ważnym elementem jest
kreatywność, bo każde ubranie może wyglądać zupełnie inaczej.
Naszym celem jest, aby każda rzecz była unikalna.

Jacek (prowadzący):
Czy myślisz, że zielona moda stanie się standardem w przyszłości?

Ignacy:
Jestem pewien, że tak! Coraz więcej ludzi zaczyna rozumieć, że nasze
konsumpcyjne podejście nie jest zrównoważone. Zielona moda to
przyszłość, bo pozwala łączyć styl z troską o planetę. Ludzie chcą nosić
coś, co jest zarówno modne, jak i odpowiedzialne społecznie.

Jacek (prowadzący):
To fantastyczne, że możemy ubierać się stylowo, dbając jednocześnie o
środowisko! Dzięki, Ignacy, za podzielenie się swoją historią i inspirującą
pracą. Dziękuję wszystkim słuchaczom i do usłyszenia w następnym
odcinku!


